## DUBRI REFRESHMENT (P.J.S.C.)



Date: 10/07/2014 Ref: LG\_LTR\_042\_2014

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal, **Executive Vice President,** Chief Operation Officer, Head of Operations Division **Dubai Financial Market**, Dubai - U.A.E.

## **Preliminary Unaudited Financial Results for** the 6 months period ended June 30, 2014

Dubai Refreshments Company (DRC) is pleased to announce its PRELIMINARY UNAUDITED financial results for the six month period ended June 30, 2014.

The key results for the half year ended June 30<sup>th</sup> 2014 are as follows:

For the Period	January 1 –	January 1 –
	June 30,	June 30,
	2014	2013
Revenue	AED 478	AED 428
	Million	Million
Operating Profit	AED 60.6	AED 51.8
	Million	Million
Net Profit	AED 68.7	AED 60.2
	Million	Million

Sales volumes have seen healthy growth in the six month period ended June 30, 2014. Also, revenue and profitability for the six month period ended on June 30, 2014 have increased as compared to same period in 2013. The increase is mainly due to increase in sales volume in local and exports business and savings in key raw material prices.

The management continues to focus on keeping operating cost under control as well as strengthening the sales position in the local market to sustain long term growth.

Many Thanks,

التاريخ: 2014/07/10 المرجع: 2014 LG LTR 042

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال نائب رئيس التنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات رئيس قطاع العمليات سوق دبى المالى دبى - الأمارات العربية المتحدة



## الموضوع: نتائج التدقيق المبدئي لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2014



يسر شركة دبى للمرطبات (ش.م.ع.) أن تعلن عن التدقيق المبدئي وغير الرسمي للبيانات المالية فترة ستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2014.



تتمثل أهم النتائج المحققة في هذه الفترة فيما يلي :



For the Period	January 1 –	January 1 –
	June 30,	June 30,
	2014	2013
Revenue	AED 478	AED 428
	Million	Million
Operating Profit	AED 60.6	AED 51.8
	Million	Million
Net Profit	AED 68.7	AED 60.2
	Million	Million



شهديت نسبة المبيعات نمواً سليماً خلال الفترة المنتهية في 30 يونيو 2014. كما زادت الإيرادات والربحية لفترة نفسها بالمقارنة مع المدة الزمنية عينها في السنة السابقة 2013. ترجع هذه الزيادة أساساً الى زيادة في حجِّم المبيعات في السوق المحلية والخارجية كما ترجع أيضاً ألى زيادة حجم الوفورات في مواد الخام الرئيسية.



تواصل الإدارة التركيز على إبقاء تكاليف التشغيل تحت السيطرة فضلاً عن تعزيز موقع المبيعات في السوق المحلية للحفاظ على النمو على المدى الطويل.

وتفضلوا بقبول فاتق الإحترام والتقدير،

P.O. Box 420 Dubai - U.A.E.

- Tel. +971 4 339 3000
- Fax. +971 4 338 1684
- · Email: pepsidrc@pepsidrc.ae

www.pepsidrc.com



Tarek El Sakka General Manager



